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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2018-02-27. 
 
Närvarande: Lars Engdahl, Bertil Enarsson, Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, 
Ronny Jönsson, Per Bertland och Markus Svensson. 
Frånvarande: Bengt Viktorsson, Tomas Hansson, Anders Olsson och Bertil Karlsson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Per Bertland. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från den 30/1 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Tankar kring nytt avskjutningssystem. 
  Då någon representant från tilldelningsgruppen ej var närvarande vid mötet 
  beslutades att bordlägga frågan. Ett extramöte hålls den 7/3 kl. 18.30 i 
  Gammelstorp för att diskutera tankegångarna. Förslaget är inte färdigt utan bör 
  ses som ett arbetsunderlag. 
 
§ 6  Inför årsstämman den 20/3. 
 a) * Inga sanktioner för felskjutningar. De underlag som kommit styrelsen till 
  handa har på fullgott sätt redogjort för händelseförloppet och styrelsen ämnar 
  inte begära några sanktioner. 
  * Det saknas fyra käkar för åldersbedömning. En påminnelse kommer att 
  skickas till de fyra jaktlag som det berör. Sanktionsavgift kan utdömas om 
  käkarna inte inkommer till Gösta Hansson inom kort. 
 b) Senarelagd älgjakt. Styrelsen kommer ej att lyfta frågan på årsmötet då den 
  har varit uppe för diskussion vid flertal årsmöten tidigare. 
 c) Areal och sanktionsavgiften föreslås vara oförändrad, under förutsättning att 
  inga extraordinära kostnader följer av Jaktvakt. Någon faktura för användandet 
  av systemet har inte inkommit. Mathias undersöker med Jaktvakt vilka 
  kostnader skötselområdet har för den gångna säsongen. 
 d) Inga motioner har inkommit som skall behandlas vid årsstämman. 
 e) Styrelsen lämnar Sven som förslag till sekreterare för stämman. 
 f) Kallelse och dagordning skall gå ut den 6/3. 
 g) Gällande ekonomin fanns inget att behandla. 
 h) Övrigt inför stämman. Lokalen är bokad. Bertil och Bengt ordnar fika. 
  Mottagare och närvarokontrollanter är Per och Tomas. 
  Styrelsen samlas kl. 18.00. 
   
§ 7  Valberedningens arbete inför stämman. 
  Någon representant för valberedningen var ej närvarande. 
 
§ 8  Verksamhetsberättelsen för 2017. 
  Stora delar av dokumentet är klart. En del fakta återstår. Mathias och Markus 
  tar fram de uppgifter som saknas.  
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§ 9  Kronviltjakten 2018/2019 
  Styrelsen har för avsikt att lämna in en skötselplan i likhet med den senaste 
  treårsplanen på fyra hjortar, varav två får vara större än spets, fyra hindar och 
  fyra kalvar i årlig avskjutning. 
  Jaktstarten på handjuren blir enligt jakttabellen. 
 
§ 10  Rapporter och skrivelser. 
  Inga rapporter eller skrivelser fanns att behandla. 
 
§ 11  Anordna föreläsning / utbildning 
  Inget nytt fanns att behandla. 
 
§ 12  Övriga frågor. 
  En kronkalv fälldes i Silpinge fredagen den 23/2 under skyddsjakt. 
  De nya reglerna för skyddsjakt på kron- och dovkalv som började gälla den 1/1 
  2018 går att läsa i styrelseprotokollet från den 4/1 2018. 
     
§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Per Bertland 

  
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


